



S.J.L.

APPELLANT

- and -

HIS MAJESTY THE KING

RESPONDENT

S.J.L. v. R., 2024 NBCA 46

A Publication Ban in this matter was issued by the Court of King's Bench on April 18, 2023. It is an order pursuant to s. 486.4 of the *Criminal Code* prohibiting the publication, broadcast, or transmission of any information that could identify the victim in this matter or a witness except for police officers. It remains in effect.

CORAM:

The Honourable Justice French
The Honourable Justice LaVigne
The Honourable Justice LeBlanc

Appeal from a decision of the Court of King's Bench:
April 29, 2023 (conviction)

History of Case:

Decision under appeal:
Unreported

Preliminary or incidental proceedings:
N/A

Appeal heard:
March 20, 2024

Judgment rendered:
March 20, 2024

S.J.L.

APPELANT

- et -

SA MAJESTÉ LE ROI

INTIMÉ

S.J.L. c. R., 2024 NBCA 46

Une ordonnance de non-publication a été prononcée dans cette affaire par la Cour du Banc du Roi le 18 avril 2023. Il s'agit d'une ordonnance rendue en vertu de l'art. 486.4 du *Code criminel* interdisant la publication ou la diffusion de tout renseignement qui permettrait d'établir l'identité de la victime dans cette affaire ou d'un témoin, à l'exception des policiers. Cette ordonnance demeure en vigueur.

CORAM :

l'honorable juge French
l'honorable juge LaVigne
l'honorable juge LeBlanc

Appel d'une décision de la Cour du Banc du Roi :
le 29 avril 2023 (déclaration de culpabilité)

Historique de la cause :

Décision frappée d'appel :
inédite

Procédures préliminaires ou accessoires :
s.o.

Appel entendu :
le 20 mars 2024

Jugement rendu :
le 20 mars 2024

Counsel at hearing:

S.J.L. on his own behalf

For the respondent, the Attorney-General, on the motion for Court appointed counsel (s. 684 of the *Criminal Code*):

Christopher Whibbs
Jillian Trail

For the respondent on the appeal:

Patrick McGuinty

THE COURT

The motion for the appointment of counsel on appeal pursuant to s. 684 of the *Criminal Code* and the appeal are dismissed. Reasons will follow.

Avocats à l'audience :

S.J.L. en son propre nom

Pour l'intimé, le Procureur général, sur la requête de désignation d'un avocat par la Cour (art. 684 du *Code criminel*) :

Christopher Whibbs
Jillian Trail

Pour l'intimé dans l'appel :

Patrick McGuinty

LA COUR

La motion en désignation d'un avocat en appel présentée en vertu de l'art. 684 du *Code criminel* et l'appel sont rejetés. Les motifs suivront.

The following is the judgment delivered by

THE COURT

(Orally)

A Publication Ban in this matter was issued by the Court of King's Bench on April 18, 2023. It is an order pursuant to s. 486.4 of the *Criminal Code* prohibiting the publication, broadcast, or transmission of any information that could identify the victim in this matter or a witness except for police officers. It remains in effect.

[1] The motion for the appointment of counsel on appeal pursuant to s. 684 of the *Criminal Code* and the appeal are dismissed. Reasons will follow.

Version française de la décision rendue par

LA COUR
(oralement)

Une ordonnance de non-publication a été prononcée dans cette affaire par la Cour du Banc du Roi le 18 avril 2023. Il s'agit d'une ordonnance rendue en vertu de l'art. 486.4 du *Code criminel* interdisant la publication ou la diffusion de tout renseignement qui permettrait d'établir l'identité de la victime dans cette affaire ou d'un témoin, à l'exception des policiers. Cette ordonnance demeure en vigueur.

[1] La motion en désignation d'un avocat en appel présentée en vertu de l'art. 684 du *Code criminel* et l'appel sont rejetés. Les motifs suivront.